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INTERPELLATION   
NÄR SKA EFFEKTERNA AV OMORGANISATIONEN 
AV AKUTSJUKHUSEN UTVÄRDERAS? 

För snart tio år sedan genomfördes en större omorganisation av sjukvården i regionen. 
Syftet var att stärka samarbetet mellan akutsjukhusen för att bättre kunna möta 
invånarnas behov av högkvalitativ vård, göra vården mer jämlik i länet och förbättra de 
medicinska resultaten. Omorganisationen syftade även till att skapa bättre 
förutsättningar för kompetensutveckling och rekrytering av läkare och andra 
specialistfunktioner. Det handlade också om att använda både ekonomiska och 
personella resurser mera effektivt.  
 
Tre geografiska sjukvårdsområden ersattes av en ny organisation med förvaltningar som 
samlade vården på regionens tre akutsjukhus i tre verksamhetsområden kirurgisk vård, 
medicinsk vård och en gemensam för psykiatri, rehabilitering och diagnostik. Efter snart 
tio år ser vi att alla målsättningar med omorganisationen inte är uppnådda. De stora 
verksamheterna som har förändrats har fortsatt en rad utmaningar, personella resurser 
är inte jämt fördelade och samarbetet mellan sjukhusen haltar. Under de gångna tio 
åren kan vi även se att antalet administratörer inom vården som inte arbetar 
patientnära har ökat.  

Med ovanstående bakgrund frågar jag Folkhälsa- och sjukvårdsnämndens ordförande 
Thomas Gustafsson (S): 
 

Planerar Samverkan för Region Jönköpings län att utvärdera omorganisationen av 
akutsjukhusen 2015 för att följa upp om ovan beskrivna målsättningar har uppnåtts?  
 

På vilka sätt har omorganisation lett till en mer jämlik vård i hela länet? 
 
På vilka sätt har omorganisationen bidragit till ett bättre samarbete mellan sjukhusens 
kliniker? 
  
Har omorganisationen bidragit till det ökade antalet administratörer som inte arbetar 
patientnära?  
 
Razvan Nichitelea (C), ledamot regionfullmäktige  
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